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内容概要

人道是"上有天堂,下有苏杭”，说的是苏杭可与天堂相比美。
然在我看来，桂林山水之美远胜于前者。
如今的桂林不仅依然美若天仙，而且在其周围更增添了不少名胜古迹，洞府仙境，地下长河⋯⋯它们
正在向客人招手致意，欢迎惠顾。
     本书以中英双语的形式，对这里的旅游名胜作简明而扼要、生动且富有情趣的阐释，相信该书对于
前往桂林旅游的中、外旅游者，将是一本不失为集知识与趣味于一体，且可读性较强的书刊。
同时，对于从事旅游工作的同仁和一线的导游人员，也可起到参阅或借鉴的作用。
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作者简介

韩荣良，江苏武进人，1964年毕业于南京大学英国语言文学系。
最初就职于中华人民共和国对外文化联络委员会，后到中国国际旅行社总社工作。
其间，先后在欧洲处、港国旅及总经理办公室工作，而作为总社市场部负责人之一，曾从事并负责过
大量英文旅游宣传资料的译著工作，
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章节摘录

插图：Lijiang River area used to be a poverty-stricken area.  Due to the hin-drance of hills and waters the
transportation in the area was very diffi-cult and' most of the people inhabiting along the river made their livingon
catching fish and agricultural cultivation.  After 1949 and especiallyafter the implementation of the policy of reform
and opening to the out-side world the government pays great attention to the construction, utili-zation and
development of the tourist resources along the river.  Effortshave been made in particular to do better the area
along the 83-kilome-ter watercourse, which is opened to visitors both Chinese and foreign.Quite a number of
houses have been built and large pieces of terracedfields reclaimed and planted with large bamboos and varieties of
fruittrees. From place to place one can see artificial lakes shimmering in be-tween paddy fields.  Every year when
spring comes onto the earth andflowers in bloom, you can feast your eyes on the charming beauties en-dowed by
nature.  The landscape in verdancy, the rice fields in greenand the colza in golden yellow flowers and luxuriant trees
as well, allthis will make you feel enchanted without thinking of a return.
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编辑推荐

《桂林导游(中英对照)》是中国名胜导游丛书。
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